
 
 

Skolebestyerlsesmøde 
Hornum Skole 

Hermed indkaldes til møde i 

skolebestyrelsen  
 

Dato 2. november Kl. 17.30-20.00 
 

Vi mødes i Kantinen 
Der serveres lidt mad og drikke 

 

Dagsorden: 

 
Godkendelse af referat fra 

skolebestyerlsesmøde den 28. september 
 

1) Nyt fra elevrådet (kl. 17.30 – 18.00) 

- Nyt fra elevrådet. Elevrådet er repræsenteret 
ved Simone og Frederikke 

- Byrådsmøde for elever  
 

2) Budget 2022 (kl. 18.00 – 18.20) 

- Ingen besparelse 
- Gennemgang af det væsentligste indhold i 

budgetaftalen 
- Hvad betyder 2022-budget for Hornum 

Skole? 
 

3) Kulturuge 10 (kl. 18.20 – 18.45) 
- Forslag til aktiviteter for skolen 

- samarbejde med børnehaven om uge 10 

 

4) Evaluering af de gode overgange  

(kl. 18.45 – 19.10) 
- Hvad gør vi i dag i hovedoverskrifter 

 

5) Kort om principper 
(kl. 19.10 – 19.20) 

- Principper gennemgået i september 21 
 

 

6) Den generelle trivsel på Hornum Skole? 
(kl. 19.20 – 19.30) 

 

7) Eventuelt og orientering 
(kl. 19.30.– 20.00)  

- Skolebefordring  
- Ansættelse af pædagog i EUD 

- ”Tjekket på nettet” kampagne for 3. – 9. 
klasse om blandt andet bedre net-etik 

 

 

REFERAT 
 
Deltagere: Jørgen, Emil, Thomas, Lotte, 
Pernille, Maria, Kasper, Helle, Hanne, Ina, 

Rikke og Lennart 
Fra elevrådet: Simone og Frederikke 
Referenter: Ina og Lennart 
 
Referat fra 28. sep. godkendt og 
underskrevet 
 

AD1) Elevrådsrepræsentanterne Simone og 
Frederikke fortæller om deres medbragte 
ønsker. Bilag vedlagt dette referat. 
Der blev spurgt til sofaer i 
udskolingsklasserne - skolebestyrelsens 
holdning er - det venter vi med :o) 
Julehygge-forslag med masser af bid - gode 

ideer. Vi inddrager elevrådet i nogle af 
aktiviteterne.  
Elevrådsrepræsentanter var til Byråds-
elevmøde den 1. nov. Der blev 
argumenteret godt for Hornum Skoles 
forslag om en skaterbane ved 
Bøllebobbanen - en skaterbane ville være 
offentlig åben, og derfor potentielt kunne 

benyttes af alle med skaterinteresse.  
Kompromisbeslutningen i elevbyrådet blev 
en fælles grillfest for alle på alle skoler i 
Vest Himmerlands Kommune – dato for 
afholdelse af arrangementet kommer 
senere. Desuden skal der afholdes fælles 
emneuge for alle skoler – tema og 

tidspunkt tilgår. 
Elevrådet vil i den kommende tid arbejde 
med toiletkampagne og anti-
racismekampagne. 
 
AD2) Budget for 2022 gennemgået - flotte 
udsigter uden en eneste besparelse. Skoler 

og institutioner må ikke overføre mere end 
5 % af budgettet til næste økonomiår, 
overskud tilbagebetales til den kommunale 
kasse. Underskud på budget må heller ikke 
overstige 5% mellem årene. I budgettet er 
indregnet Masteplansmidler, som skal 
bruges på vedligeholdelse og forbedring af 
den kommunale bygningsmasse, det 

betyder for Hornum Skole, at vi kan 
påregne at få renoveret gangarealer, 
trappeskakter og gulve i udvalgte lokaler 
herunder i SFOen. Der skulle blandt andet 
også gerne være midler til at asfaltere 
vores parkeringsarealer, der i dag er 
grusbelagte. 



 
AD3) Skolebestyrelsen foreslår korsang - 
lad Kulturskolen sætter en koncert op. 
Måske kan kulturskolens band og vores lille 

orkester lave en minikoncert 
Skuespil med 6. og 7. klasse eventuelt HC. 
Andersen optræden -  
Der foreslås også samarbejde med kirken 
og kirkekoret. 
Hornum Børnehave tænkes ind i 
aktiviteterne i Uge 10 

 
 
AD4) Skolen kontakter børnehaven for at få 
sat dato i kalenderen om fællesmøde 
mellem bestyrelserne. Vi regner med at 
deltage i fællesmøde med tre fra 
skolebestyrelsen. 

 
Lærerskift og den formelle overlevering 
skolepersonalet i mellem og 
årene/afdelingerne systematiseres i en 
tjekliste, så overgangene mellem 
afdelingerne er mere synlig.  
 
Overgangen mellem børnehave og skole 

opdateres i folderen ”Den gode overgang – 
Hornum-modellen” 
Vi benytter os forsat af læsevenner, 
venskabsklasse og hyppige besøg fra 
børnehavens Røde gruppe. 
 
AD5) Vi har været igennem principperne i 

september. 
 
AD6) Trivsel er fortsat god, men der er 
udfordrede børn i indskolingen. Vi har 
omorganiseret lidt på personalets 
støttetimer, så vi imødekommer nogle af de 
udfordrede. 

I indskolingen er der sat et 
trivsels/inklusionshold i gang, hvor 
udfordrede elever kan tanke god positiv 
energi til at forsætte skoledagen.  
 
AD7) Christina Staun er ansat som 
pædagog i EUD 8/9 pr 1. dec. 2021. Jørgen 
og Thomas deltog i ansættelsesudvalget. 

 
Per Larsen fra forvaltningen vil bede NT 
kigge på alternative bustider, så vi kan 
komme til at møde tidligere - helst kl. 
07.50.   
 
 

 
AD7) Præsentation af de foreløbige 
overskrifter og hensigter i 2026- plan. 
Overskrifter sendes ud sammen med dette 

referat. 
 
Rikke har spurgt i udskolingsteamet om 
devisefrit frikvarter og ture i Brugsen. 
Udskolingsteamet ønsker fortsat at enkelte 
elever bruger deres devises i frikvartererne. 
Brugsen er egentlig et go for 8.- og 9. 

klasse elever. Der er en forældreopgave om 
at sætte grænsen for indkøbene. 
Udskolingsteamet tager kontakt til 
forældrene, så Brugsordning kan starte, og 
for at aftale hvad der må indkøbes, samt 
tilladelser fra forældrene hertil. 
 

Fællesforældreråd den 23. nov. Kl. 18.30 - 
20.00. 
 
Vi opretter en idebank hvor alle kan komme 
med gode iderige indslag - Ina bestyrer 
denne side, som skal ligge under 
skolebestyrelsen på skolens hjemmeside + 
lægges op på forældrenes klassefacebook-

sider. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Næste skolebestyrelsesmøde er 
torsdag den 9. december kl. 17.30 – vi 

mødes i Kantinen. 
Dagsorden fra årshjul: 
Vi følger op på skolebestyrelsens principper 
Julefrokost i forbindelse med 
skolebestyrelsesmødet 
 
Kommende skolebestyrelsesmøder: 
Torsdag den 9. december kl. 17.30 

Mandag den 24. januar kl. 17.30 
Tirsdag den 15. marts kl. 17.30 
Mandag den 25. april kl. 17.30 
Onsdag den 8. juni kl. 17.30 
 
 

 


